

「澳門銀河」餐飲立減推廣條款及細則

1. 除特別註明外，優惠適用於 2020 年 8 月 1 日至 2020 年 9 月 30 日，包括首尾兩日（“推廣期”）。
2. 優惠只適用於有效之 Visa 主卡或附屬卡（“Visa 卡”）之持卡人（“持卡人”）。持卡人必須以該卡通過 Visa 網絡成功簽賬並單筆消費滿指定金額（消費金額意指扣除其他優惠後並附加 10% 服務費，如適用）後可享有現金立減及酒店住宿預訂優惠。
3. 倘若客戶未能以 Visa 卡並以 Visa 網絡成功付款，賬單將以正價計算。
4. 每卡每個交易限享受現金立減優惠一次。優惠不適用於分拆簽賬。
5. 優惠數量有限，送完即止。建議提前預訂並視乎餐廳訂座情況而定。詳情請向有關商戶查詢。
6. 優惠只適用於堂食。
7. 酒店住宿優惠需透過「澳門銀河™」微信官方賬號方可享有。
8. 優惠並無現金價值，不可更換及不能兌換現金、其他商品或折扣。
9. 優惠可與銀娛優越會優惠及其他指定優惠同時使用。
10. 優惠只適用於「澳門銀河」指定之參與餐廳。
11. 若參與商戶停止營業，該參與商戶所提供之優惠將即時終止。
12. 若於交易時遇到任何 Visa 卡或交易系統的問題，請直接聯繫相關發卡銀行客戶服務熱線查詢。
13. Visa 及「澳門銀河」不會就參與商戶所提供之產品或服務承擔任何責任。
14. 在法律許可的範圍內，Visa 及「澳門銀河」有權隨時修改條款及細則、更改或終止優惠，毋需就有關改動另行通知持卡人，亦恕不承擔任何以上提及之改動所引起的責任。
15. 所有事宜和爭議，將由「澳門銀河」及參與商戶作出最終決定。
16. 條款及細則如有差歧，一概以中文版為準。

Galaxy Macau Dining Instant Rebate Terms & Conditions

1. Unless otherwise stated, the promotion period is from 1 August 2020 to 30 September, 2020 both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. Offers are only applicable for Cardholders (“Cardholders”) of valid Visa Principal/ Supplementary cards (“Visa Card”). To enjoy the F&B Instant Cash Rebate offer, Cardholder must meet the minimum spending requirement in a single transaction (total amount after any discounts and offers with a 10% service charge, if applicable) and settle the payment with Visa Card via the VisaNet network.
3. Original price will be charged if the payment is not settled by Visa Card via the VisaNet network.
4. Each Cardholder can only enjoy the offer once in a single transaction. Split transactions are not accepted.
5. Offers are subject to availability. Advance booking is recommended. For details, please refer to relevant merchant.
6. Offers are for dine-in transactions only.
7. Hotel booking privilege can only be redeemed via Galaxy Macau™ Official WeChat account.
8. Offers carry no cash value and cannot be exchanged or redeemed for cash or other gifts.
9. Offers can be used in conjunction with GEG Privilege Club standard membership privileges or other selected promotional offers.
10. Offers are available at designated merchants in Galaxy Macau only.
11. If participating merchant(s) has ceased its business, the offers provided by such participating merchant(s) will be void.
12. For any query regarding the transaction made with Visa Card or transaction system, please contact the issuing bank Customer Service Hotline.
13. Visa and Galaxy Macau are not liable for the products or services supplied by the participating merchants.
14. In so far as permitted by the applicable laws, Visa and Galaxy Macau reserve the right to amend the terms and conditions, amend or terminate the Offers anytime without notice to cardholders, and are not liable for consequences of the aforementioned changes.
15. All matters and disputes are subject to the final decision of Galaxy Macau and the respective participating merchants.
16. In case of any discrepancy, the Chinese version shall prevail for all purposes.